
Vážení přátelé šumavských lesů,

s Vaší pomocí bylo sebráno a včera odevzdáno do Senátu 1 013 podpisů. Předpokládám, že vyřadí 
neplatných minimum a celková petice by měla mít 10 800 platných podpisů a tím je nárok na 
projednání petice při veřejném slyšení a v plénu Senátu.

Děkuji Vám za nemalou pomoc a o dalším projednávání petice Vás budu informovat.

Níže v odkazu zasílám film "pro pamětníky". Zde můžeme vidět nejen klasickou náklonost televize 
ekoteroristům a obviňování lesníků, obcí a nás všech z kácení stromů.

Díky této petici - která obsahuje větu "Odmítáme provádění úmyslné těžby dřeva v lesích za účelem
financování Správy NP Šumava" - se mnohé obrátilo. Bláha a spol. mlčí, protože každý ví, že 
správa parku těžila dále i když došel kůrovec a polomy a bude tomu i nadále.

Lesu zdar!

Petr Martan

https://www.ceskatelevize.cz/ivysilani/1095913550-nedej-se/214562248420007-elegie-
za-les/titulky?kvalita=ad
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